



香港上環文咸西街48號  
信裕大廈5字樓  
電話 Tel : (852) 2137 9351

5th Floor, Suen Yue Building, 48 Bonham  
Strand West, Sheung Wan, Hong Kong.  
E-mail : ghkfal@netvigator.com

本函檔號( Our Ref.): GHKF/LTR/07/149

## 通告

本會理事會根據 2005 年 12 月 22 日之通告 GHKF/LTR/05129 號，就 2007 年第一季度燃油附加費作出季度檢討。經詳細考慮現時市場情況後，建議本會會員在 2007 年第二季徵收 HKD45/20' 及 HKD90/40' (單航計、不分遠近吉重、泛珠三角口岸間及粵港澳線適用) 燃油附加費，有效期至 2007 年 6 月 30 日止。

特此公告

粵港船運商會有限公司  
二〇〇七年三月十六日啟

## NOTICE

Reference is made to our notice GHKF/LTR/05129 dated 22 December 2005, the Executive Committee of the Association has reviewed the situation on the implementation of the bunker surcharge in the first quarter of 2007. With careful consideration on the present market situation, the Association recommends the bunker surcharge to be chargeable at the rate of HKD45/20' and HKD 90/40' (per single voyage, in regardless of laden/empty or distance and is applicable to Inter-Delta Ports traffics & Guangdong/Hong Kong/Macau traffics) until 30 June 2007.

Guangdong And Hong Kong Feeder Association Limited  
16 March 2007